

[ANON]

A watercolour of a group of drunken people Aquarelle d'un groupe de personnes ivres

Reference: 5245

France S.P. C1875 Première édition. Aquarelle originale, dans le style de Daumier, représentant un groupe de quatre buveurs. Une femme, dont les vêtements se dérobent, est adossée à un soldat, tandis que les autres personnages se moquent d'elle. Une caricature originale et habile. En excellent état, avec une très légère tache sur le bord droit de la feuille (n'affectant pas l'illustration). Présentée sous verre dans un petit cadre. L'uvre mesure 8 cm x 11 cm. Le cadre mesure 13 cm x 15 cm.

Comment: First edition. An original water colour, in the style of Daumier, showing a group of four drinkers. A woman, whose clothing is slipping away, is leaning against a soldier, where the other characters leer at her. A skilled original caricature. In excellent condition, bar a very slight stain to the right edge of the sheet (not affecting illustration). Held under glass in a small frame. The artwork is 8cm x 11cm. The frame is 13cm x 15cm. .

Year 1875

Price: **€70.00**

This item is offered by:

Harrison-Hiett Livres Rares
 harrisonhiett@gmail.com
 Phone: +33 7 84 03 12 53

<https://v5.livre-rare-book.net/livres/29196513-5245>